



For Immediate Release:

1 July 2019

NagaWorld collaborates with Ministry of Education, Youth and Sport to improve education in Cambodia

Phnom Penh, Cambodia, 1 July 2019 – In support of the government’s ongoing efforts to develop and improve the education sector in Cambodia, NagaWorld has signed a Memorandum of Understanding (MoU) with the Ministry of Education, Youth and Sport to provide a year-long sponsorship of study materials and stationery sets to 55 primary schools in 11 provinces.

As part of NagaWorld’s Corporate Social Responsibility (CSR) programmes focusing on Education Enhancement, the collaboration will also include essential learning opportunities such as fire safety awareness and donation of fire extinguishers to selected secondary and high schools.

NagaWorld Managing Director, Mr Pern Chen, said, “We are deeply honoured to collaborate with the Ministry to enhance the education development of the Kingdom as it plays a crucial role in nation building. Since 2014, we have contributed towards a better learning environment and provided educational materials alongside conducting various activities focusing on education, sports and the environment for more than 181,000 students in over 100 schools across 10 provinces in Cambodia. This year, we have extended our reach to include one more province. We hope our contributions will particularly help the underprivileged families who struggle to afford basic study items for their children.”

“Over the past 2 years, we have also conducted fire safety workshops for the benefit of nearly 5,000 students. With this MoU, we will also expand our Fire Safety Awareness programme to more schools, essentially to educate our communities and help protect them from the devastating effects of fires.”

Minister of Education, Youth and Sport, H.E. Dr Hang Chuon Naron, said, “We sincerely appreciate the valuable contributions and commitment from NagaWorld to support the education sector development in Cambodia and providing essential life-saving fire prevention knowledge to our students and communities.”

The Stationery Set Distribution is conducted at primary school compounds with NagaWorld Kind Hearts volunteers delivering stationery sets to students in Grades 1-6 and motivating them to study hard for their future betterment and to achieve their dreams. Prizes are also given to top performing students as an encouragement to others to strive for improvements in their efforts and not to lose sight of their goals.



The Fire Safety Awareness programme has been running at all secondary and high schools in Phnom Penh and, this year, will be expanded to Kandal, Kampong Speu and Takeo provinces. Sessions are conducted by members of NagaWorld's in-house Fire Safety Department to educate students on fire prevention and fire safety awareness, with fire extinguishers donated to schools.

###

About NagaWorld Kind Hearts

Since its establishment in 1995, NagaWorld has embraced kindness of heart, contributing positively to the socioeconomic growth and development of Cambodia. NagaWorld Kind Hearts was formed in March 2014 by employees with NagaWorld's full support to promote volunteerism towards Corporate Social Responsibility programmes focussing on 4 key pillars: Education Enhancement, Community Engagement, Sports Development and Environmental Care. At present, over 200,000 Cambodians have benefitted through these programmes.

For media enquiries or photos, please contact:

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: melanieloong@nagaworld.com</p>	<p>Ms. Phouk Solinda Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: phouksolinda@nagaworld.com</p>
---	--



សម្រាប់ចុះផ្សាយបន្ទាន់

១ កក្កដា ២០១៩

**ណាហ្គាវើលដ៍ សហការជាមួយក្រសួងអប់រំ យុវជន និងកីឡា
ជួយលើកកម្ពស់វិស័យអប់រំក្នុងប្រទេសកម្ពុជា**

រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី១ ខែកក្កដា ឆ្នាំ២០១៩ ៖ ដើម្បីគាំទ្រដល់កិច្ចខិតខំប្រឹងប្រែងរបស់រាជរដ្ឋាភិបាលក្នុងការអភិវឌ្ឍ និងលើកកម្ពស់វិស័យអប់រំក្នុងប្រទេសកម្ពុជា ណាហ្គាវើលដ៍ បានចុះហត្ថលេខាលើអនុស្សរណៈយោគយល់គ្នា (MoU) ជាមួយក្រសួងអប់រំ យុវជន និងកីឡាដើម្បីឧបត្ថម្ភសម្ភារសិក្សារយៈពេលមួយឆ្នាំដល់សាលារៀនចំនួន ៥៥ នៅក្នុងខេត្តចំនួន ១១ ។

ជាផ្នែកមួយនៃកម្មវិធីទំនួលខុសត្រូវក្នុងសង្គមរបស់ណាហ្គាវើលដ៍ដែលផ្ដោតទៅលើការលើកកម្ពស់វិស័យអប់រំ ការសហការនេះ ក៏នឹងផ្ដោតទៅលើការលើកកម្ពស់ការយល់ដឹងអំពីសុវត្ថិភាពអគ្គិភ័យ និងការឧបត្ថម្ភបំពង់ពន្លត់អគ្គិភ័យនៅតាមអនុវិទ្យាល័យ និងវិទ្យាល័យផងដែរ។

នាយកគ្រប់គ្រងណាហ្គាវើលដ៍ លោក Pern Chen បានមានប្រសាសន៍ថា “យើងមានកិត្តិយសយ៉ាងខ្លាំងដែលបានសហការជាមួយក្រសួងដើម្បីជួយលើកកម្ពស់ការអភិវឌ្ឍវិស័យអប់រំក្នុងព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា ពីព្រោះវាដើរយ៉ាងសំខាន់ក្នុងការកសាងប្រទេសជាតិ។ ចាប់តាំងពីឆ្នាំ២០១៤ យើងបានចូលរួមធ្វើឲ្យបរិយាកាសនៃការសិក្សារៀនសូត្រប្រសើរឡើង និងបានផ្តល់សម្ភារសិក្សាដល់សិស្សានុសិស្សជាង ១៨១.០០០ នាក់នៅតាមសាលារៀនជាង ១០០ នៅតាមខេត្តចំនួន ១០ ក្នុងប្រទេសកម្ពុជា។ ក្នុងឆ្នាំនេះ យើងបានពង្រីកគម្រោងនេះទៅកាន់ខេត្តមួយទៀត។ យើងសង្ឃឹមថា ការឧបត្ថម្ភរបស់យើង នឹងជួយគ្រួសារដែលមានជីវភាពខ្វះខាតឲ្យទទួលបានសម្ភារសិក្សាសម្រាប់កូនៗរបស់ពួកគេ។”

“ក្នុងរយៈពេល ២ ឆ្នាំកន្លងទៅនេះ យើងបានផ្តល់សិក្ខាសាលាស្តីពីសុវត្ថិភាពអគ្គិភ័យផងដែរដែលបានផ្តល់ផលប្រយោជន៍ដល់សិស្សានុសិស្សប្រមាណ ៥.០០០ នាក់។ ជាមួយអនុស្សរណៈយោគយល់គ្នានេះ យើងក៏នឹងពង្រីកកម្មវិធីលើកកម្ពស់ការយល់ដឹងអំពីសុវត្ថិភាពអគ្គិភ័យនេះទៅដល់សាលារៀនច្រើនជាងមុន ជាពិសេសជួយអប់រំសហគមន៍របស់យើង និងការពារពួកគេពីមហន្តរាយនៃអគ្គិភ័យ។”



ឯកឧត្តមបណ្ឌិតសភាចារ្យ ហង់ ជួនណារ៉ុន រដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងអប់រំ យុវជន និងកីឡា បានមានប្រសាសន៍ថា “យើងសូមសរសើរ និងវាយតម្លៃខ្ពស់ចំពោះការឧបត្ថម្ភ និងការប្តេជ្ញាចិត្តរបស់ក្រុមហ៊ុនណាហ្គាវើលដ៍ក្នុងការជួយឧបត្ថម្ភ និងគាំទ្រដល់ការអភិវឌ្ឍវិស័យអប់រំក្នុងប្រទេសកម្ពុជា និងផ្តល់ចំណេះដឹងសង្គ្រោះជីវិតពីអគ្គិភ័យដល់សិស្សានុសិស្ស និងសហគមន៍របស់យើង។”

ការចែកសម្ភារសិក្សា ត្រូវបានធ្វើឡើងនៅតាមទីធ្លាសាលាបឋមសិក្សាដោយមានអ្នកស្ម័គ្រចិត្តនៃក្រុមការងារសង្គមណាហ្គាវើលដ៍បេះដូងសប្បុរសជាអ្នកជួយចែកសម្ភារសិក្សាដល់សិស្សានុសិស្សថ្នាក់ទី ១-៦ និងលើកទឹកចិត្តឲ្យពួកគេប្រឹងប្រែងរៀនសូត្រដើម្បីអនាគតភ្លឺស្វាង និងសម្រេចក្តីស្រឡាញ់របស់ពួកគេ។ ណាហ្គាវើលដ៍ ក៏បានផ្តល់រង្វាន់ដល់សិស្សពូកែផងដែរដើម្បីឲ្យពួកគេកាន់តែខិតខំរៀនសូត្រ និងមិនបោះបង់គោលដៅជីវិតរបស់ពួកគេ។

រីឯ កម្មវិធីលើកកម្ពស់ការយល់ដឹងអំពីសុវត្ថិភាពអគ្គិភ័យវិញ ត្រូវបានធ្វើឡើងនៅតាមអនុវិទ្យាល័យ និងវិទ្យាល័យទូទាំងរាជធានីភ្នំពេញ ហើយក្នុងឆ្នាំនេះ ណាហ្គាវើលដ៍នឹងពង្រីកកម្មវិធីសង្គ្រោះជីវិតដ៏មានសារសំខាន់នេះទៅកាន់ខេត្តកណ្តាល កំពង់ស្ពឺ និងខេត្តតាកែវ។ ការបណ្តុះបណ្តាល និងសិក្ខាសាលា ត្រូវបានផ្តល់ជូនដោយក្រុមការងារជំនាញពន្លត់អគ្គិភ័យរបស់ក្រុមហ៊ុនណាហ្គាវើលដ៍ដើម្បីអប់រំដល់សិស្សានុសិស្សអំពីវិធីបង្ការអគ្គិភ័យ និងសុវត្ថិភាពអគ្គិភ័យ ព្រមទាំងឧបត្ថម្ភបំពង់ពន្លត់អគ្គិភ័យដល់សាលារៀនផងដែរ។

###

អំពីក្រុមការងារសង្គមណាហ្គាវើលដ៍បេះដូងសប្បុរស

ចាប់តាំងពីបង្កើតឡើងក្នុងឆ្នាំ ១៩៩៥ ណាហ្គាវើលដ៍បាន និងកំពុងធ្វើសកម្មភាពសង្គមប្រកបដោយទឹកចិត្តសប្បុរស និងចូលរួមអភិវឌ្ឍសេដ្ឋកិច្ចសង្គមនៃប្រទេសកម្ពុជាប្រកបដោយភាពវិជ្ជមាន។ ក្នុងខែមីនា ឆ្នាំ ២០១៤ ក្រុមការងារសង្គមណាហ្គាវើលដ៍បេះដូងសប្បុរស ត្រូវបានបង្កើតឡើងដោយបុគ្គលិកណាហ្គាវើលដ៍ដែលមានគោលបំណងផ្តោតទៅលើសសរស្តម្ភ ៤ គឺ ការលើកកម្ពស់វិស័យអប់រំ ការផ្សារភ្ជាប់ជាមួយក្នុងសហគមន៍ ការអភិវឌ្ឍវិស័យកីឡា និងការគាំពារបរិស្ថាននៅក្នុងប្រទេសកម្ពុជា។ បច្ចុប្បន្ន មានប្រជាជនកម្ពុជាជាង ២០០.០០០ នាក់បានទទួលផលប្រយោជន៍ពីគំនិតផ្តួចផ្តើមនេះ។

សម្រាប់សំណួរទាក់ទងនឹងការផ្សព្វផ្សាយ ឬរូបភាព សូមទាក់ទងមកកាន់ ៖

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: melanieloong@nagaworld.com</p>	<p>កញ្ញា ភោគ សូលីនដា Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: phouksolinda@nagaworld.com</p>
---	--



即时发布
2019年7月1日

金界与教育部携手提升柬埔寨教育

柬埔寨金边7月1日讯 - 为了支持柬埔寨政府提升教育的目标，金界今日与教育、青年及体育部签署一份谅解备忘录，以为11个省份内55所小学，提供为期一年的教学材料及上学文具。

这项具有意义的捐助活动，乃金界履行企业社会责任（CSR）计划之一，除了关注改善教育课题，这项合作也包含其它教育机会，如防火安全意识，以及捐助灭火器给部分中学及高中。

金界董事总经理曾羽鹏先生表示，“我们深感荣幸能与该部门合作，为提高柬埔寨教育发展而努力，这对国家建设扮演着重要角色。自2014年开始，我们朝向提供更好地学习环境及提供教育材料而付诸心力，让在柬埔寨各省份超过100所学校的181,000学生因此受惠，希望我们的付出，能够帮助那些弱势家庭，减轻他们供孩子接受教育的负担。”

“在过去两年，我们开办防火安全意识课程，让将近5,000名孩童学习如何安全防火。在这项谅解备忘录中，也将防火安全意识扩展至更多校园，主要教育社群及保护他们免受火患带来的损失和影响。”

教育、青年及体育部长 Hang Chuon Naron 博士阁下也说，“我们非常感谢金界的捐献和承诺协助，不断支持柬埔寨提升教育领域，并为我们的学童和社群传授安全防火知识。”

值得一提的是，金界爱心的义工们，也在小学分派学习文具给1至6年级的学生，鼓励他们勤奋学习，以实现未来的梦想。成绩表现杰出的学生们也获得奖赏，以鼓励他们的努力成果，并为目标而持续努力。

而防火安全意识活动，也在金边所有中学及高中展开。今年，这项活动将推展至干丹省、磅士卑省及茶胶省。来自金界的安全防火部门职员，将为学生们传授火患防范教育及防火安全意识，并捐赠灭火器给这些学校。

###



关于金界爱心

自 1995 年创立以来，金界爱心持续为柬埔寨的社会经济成长及发展作出贡献良多。在 2014 年 3 月，金界爱心由金界职员群体号召下设立，希望为柬埔寨社会作出回馈，而这项理念也获得金界的鼎力支持。金界爱心的 4 大目标支柱为教育提升、社区关怀、体育发展及环境保护，如今，已有超过 200,000 的柬埔寨子民在此计划下受惠。

媒体咨询，敬请联络：

龙美伶女士
资深市场传讯经理
电话：(+855) 10 737 684
电邮： melanieloong@nagaworld.com

李嘉宝女士
资深市场传讯主任
电话：(+855) 10 859 113
电邮： britneyli@nagaworld.com